



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 14.08.2023

VLR, bestyrelsesmøde, nr. 7, den 14.08.2023.	
Deltagere	Britha, Henrik, Michelle og Dorthe
Afbud	Luise
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none">1. Godkendelse af dagsorden2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 7 (samt Emilie referat nr. 6) Rettelser til referat:<ul style="list-style-type: none">-Status på klubbøj?-VRA har bestilt et ekstra dressurhegn – bestyrelsen hæfter ikke økonomisk for dette indkøb.3. Opfølgning på tidligere møder<ul style="list-style-type: none">-Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier mellem VRA/Per.-Møde med Per-TREC-aftale godkendelse af-Regler for hjælpermad-Opdateringer af hjælpertimer-Låg til pokaler-Møde med udvalg på tværs for at drøfte fælles regler – Cafe-Sponsorere-Hjælper-mv.-Status for nøgler4. Orientering fra formanden5. Orientering fra næstformanden6. Orientering fra kassereren<ul style="list-style-type: none">-Medlemmer pr. 1. august-Saldobalance pr. 30.juni medsendt-Afrekning til Vallensbæk Rideklub pr. 30. juni – stævner er medsendt-Fællesregnskab Cafe pr. 30. juni er medsendt-Fællesregnskab – øvrigt pr. 30. juni er medsendt-Betalingsautomat-Tilgodehavende Stævner7. Forslag vedr. kommende klubmesterskab v. Luise: Forslag til ændring af kriterier for startende equipager til klubmesterskaberne fremadrettet om, at der startes i det højeste program, som equipagen har redet.8. Rapport fra udvalg:<ol style="list-style-type: none">a) Dressurudvalg<ul style="list-style-type: none">-Distriktsmesterskab for heste/Pararytter 2.-3. september

	<p>-D-stævner med klubmesterskab og VLR-cup rideskolen den 5.november -D-stævne med klubmesterskab og VLR-Cup for heste og ponyer den 25.-26. november -C-stævne med Københavns mesterskabet PONY den 25.02.2024 1. kvalifikation -C-stævne med Københavns mesterskabet HEST den 16.-17.03.2024 2. kvalifikation. -Stævne- og aktivitetskalender for VRA-VLR frem til 31.03.2024 -Sponsorat til DM – PONY HOLD den 2.-6. august Frederikshavn Rideklub -Sponsorat til Agria DRF mesterskab for pony Hovgård Rideklub</p> <p>b) Springudvalg c) Cafeudvalget d) Kæphesteudvalg e) Voltigeudvalg f) TREC-udvalg g) Sponsorudvalg -Sponsorgaver-indkøb af -Sponsorat til springstævnet Walber-Cup kr. 10.000,-</p> <p>h) SoMe-udvalg -Hjemmesiden -FB-sider mv. -Når vi skriver på SoMe skriver vi som "vi"??</p> <p>i) Fællesskabsudvalg -Sommerfest evaluering</p> <p>j) Juniorudvalg</p> <p>9. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	---

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

Ad 2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 7

Godkendt og underskrevet

Ad 3. Opfølgning på tidligere møder

V. Britha

-Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier mellem VRA/Per.

I forbindelse med Pers aftrædelse må vi bede den nye ledelse om en opdateret aftale.

-Møde med Per

Ikke aktuelt.

-TREC-aftale godkendelse af

I 4. kvartal udfærdiges en aftale. VLR skal ikke bidrage økonomisk eller med hjælpere til TREC.

-Regler for hjælpermad

Det vedtages at vi forsøger med værdikuponer til hjælperne. X antal udløser en værdi. Der blev på mødet ikke fastsat beløb.

-Opdateringer af hjælpertimer

Vi har ingen status på dette, DM følger op hos Isabella.

-Låg til pokaler

Ligger i klubrummet.

-Møde med udvalg på tværs for at drøfte fælles regler – Cafe-Sponsorer-Hjælperer-mv.

Udsættes.

-Status for nøgler

Britha følger op hos Maja vedr. bestilling af nøgler.

Ad 4. Orientering fra formanden

- Samarbejde med VLR
Samarbejdet kører fantastisk og der er god dialog med VRA.
- Punkter til næste brugerrådsmøde
HJ bedes bringe sikkerhed på grusbanen op.
- Opbevaring af materiel
HJ tager en dialog med kommunen og VRA.
- Afbetaling af VM materiel
Når regnskabet er opgjort efter para VM tages der beslutning om hvor stort et beløb vi kan afdrage, gerne så meget som muligt.
- Store stævner i 2024
Vi drøfter værdien af store stævner for VLR og der er enighed om, at store stævner skal prioriteres, men at det skal være indenfor hvad der magtes.
- Cafedrift ved store stævner.
HJ og DM holder et opfølgingsmøde med velbekommen.dk. Hvis vi kan få økonomien til at hænge sammen, er der ønske om at outsource cafedriften ved store stævner og selv stå for driften ved de mindre stævner.
- Ønske om indkøb
Springmateriel

Ad 5. Orientering fra næstformanden

- Bestyrelsens arbejde
DM har et ønske om, at vi laver en brainstorm på hvad bestyrelsens arbejde skal indeholde og hvilken værdi vi ønsker at skabe. Det aftales, at vi indkalder til en "brainstorm aften".
- Indkøb
I forlængelse af ovenstående punkt foreslår DM, at bestyrelsen fastsætter nogle rammer for indkøb. Hvad kan der købes uden bestyrelsens godkendelse og hvad skal sendes til godkendelse. Hvad ønsker vi at bruge overskud fra stævner til.

Ad 6. Orientering fra kassereren

- Medlemmer pr. 01.08.2023
Totalt: 240 medlemmer
- Saldobalance pr. 30.06.2023
Er fremsendt
Afrekning til Vallensbæk Rideklub pr. 30. juni – stævner er medsendt
Er fremsendt
Fællesregnskab Cafe pr. 30. juni er medsendt
Er fremsendt
- Fællesregnskab – øvrigt pr. 30. juni er medsendt
Er fremsendt
- Betalingsautomat
Zettle endnu ikke afprøvet, selv om dette var aftalt til para VM. Afprøves ved næstkommende stævne.
- Tilgodehavender stævne.
Er drøftet

Ad 7. Forslag vedr. kommende klubmesterskab v. Luise:

- Forslag til ændring af kriterier for startende equipager til klubmesterskaberne fremadrettet om, at der startes i det højeste program, som equipagen har redet.
Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde. Dog var der enighed om, at det som skulle hedde placeret og ikke startet.

Ad 8. Rapport fra udvalg:

- a) Dressurudvalg
 - Distriktsmesterskab for heste/Pararytter 2.-3. september*
 - D-stævner med klubmesterskab og VLR-cup rideskolen den 5.november*
 - D-stævne med klubmesterskab og VLR-Cup for heste og ponyer den 25.-26. november*
 - C-stævne med Københavns mesterskabet PONY den 25.02.2024 1. kvalifikation*

-C-stævne med Københavns mesterskabet HEST den 16.-17.03.2024 2. kvalifikation.
-Stævne- og aktivitetskalender for VRA-VLR frem til 31.03.2024
-Sponsorat til DM – PONY HOLD den 2.-6. august Frederikshavn Rideklub
-Sponsorat til Agria DRF mesterskab for pony Hovgård Rideklub

- b) Springudvalg
15-17. september C-stævne. **Obs. Emilie vil du skrive de øvrige datoer på?**
- c) Cafeudvalget
Se pkt. 4, afsnit 6.
- d) Kæphesteudvalg
Intet nyt
- e) Voltigeudvalg
Intet nyt.
- f) TREC-udvalg
Intet nyt
- g) Sponsorudvalg
Intet nyt
- h) SoMe-udvalg
*Intet nyt, der arbejdes på ensretning, så det skrives nogenlunde ens.
Hjemmeside vil Michelle og Britha kigge på snarest*
- i) Fællesskabsudvalg
Det opfordres til, at arrangementer meldes ud i god tid, minimum 4 uger før. Og klubmodel skal bruges ved tilmeldinger. Vi har en del mad liggende som skal bruges og det foreslås, at der arrangeres et sensommerfest for VLR's medlemmer.
- j) Juniorudvalg
Udvalget slås sammen med fællesskabsudvalget.

Ad 9. Evt. herunder ny mødedato
Ny møde dato 03/10 kl. 19.

Formand, Henrik Jørgensen

Bestyrelsesmedlem, Emilie R. Johansen

Næstformand, Dorthe Mikkelsen

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

Kasserer, Britha Skov Jensen

Sekretær, Luise Marie Bak